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Protokół Nr 29 / 2021 / VIII 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne  

odbytego w dniu 16 czerwca 2021 roku 

 

 

Miejsce posiedzenia: Szkoła Podstawowa w Przeźmierowie 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 16:00 

 

Obecni członkowie Komisji:  

Damian Skwierzyński – przewodniczący Komisji 

Zbigniew Wróbel – wiceprzewodniczący Komisji 

Karolina Modzelewska – członek Komisji 

Rafał Pielucha – członek Komisji  

Natalia Wudarska – członek Komisji 

 

Goście: 

Ewa Noszczyńska-Szkurat – I Zastępca Wójta 

Dorota Barełkowska – Radna Gminy 

Joanna Mizerska – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Przeźmierowie 

Lidia Adydan – Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Przeźmierowie 

Pracownik Szkoły Podstawowej w Przeźmierowie 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Porządek obrad jest następujący:  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

2. Stwierdzenie quorum.  

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Kontrola inwestycji - Budowa Szkoły Podstawowej w Przeźmierowie. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

1. Obrady otworzył Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Damian Skwierzyński, który na wstępie 

przywitał gości oraz członków Komisji. 

 

2. 2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził quorum wymagane do odbycia obrad. 

3.  
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4. 3. Przedstawienie porządku obrad. 

Radny Damian Skwierzyński przedstawił harmonogram posiedzenia. 

 

4. Kontrola inwestycji - Budowa Szkoły Podstawowej w Przeźmierowie. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej kontrolę inwestycji polegającą na rozbudowie Szkoły 

Podstawowej w Przeźmierowie rozpoczęli od wizyty w placówce. Dyrektor Szkoły Joanna 

Mizerska oraz Wicedyrektor Szkoły Lidia Adydan oprowadziły członków Komisji po nowej 

części budynku. W pierwszej kolejności Radni zobaczyli świetlicę, która została ulokowana 

blisko drzwi wejściowych dzięki temu rodzice odbierając dzieci nie chodzą po całej placówce. 

Dyrektor Szkoły Joanna Mizerska poinformowała, że w projekcie dokonana została zmiana 

poprzez dodanie przejścia na siłownię oraz sale sportowe. W placówce wybudowano toaletę 

oraz windę dla osób niepełnosprawnych. Dyrektor Szkoły pokazała Radnym sale lekcyjne, w 

części sal zamontowane zostały ekrany, do pozostałych sal zostaną dokupione tablice 

multimedialne, a jeżeli się uda będzie to zakup częściowo ze środków szkoły, a częściowo z 

dofinansowania zewnętrznego. W nowej części utworzono również pomieszczenia socjalne 

dla pracowników obsługi (pokoje, toalety, szatnia, magazyny). Następnie Członkowie Komisji 

udali się do auli, gdzie zobaczyli również pomieszczenie, z którego można sterować 

oświetleniem oraz rzutnikiem na sali. Pani Joanna Mizerska poinformowała, że dzięki ekranom 

akustycznym w auli nie ma konieczności korzystania z mikrofonów. W nowej części znajdują 

się toalety dla nauczycieli, toalety dla dzieci, kilka gabinetów psychologiczno-

psychologicznych i sale informatyczne. Nowa część szkoły połączona jest łącznikiem z 

poprzednim budynkiem placówki.  

 

5. Wolne głosy i wnioski. 

Nie podjęto. 

 

6. Zakończenie obrad.           

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Damian Skwierzyński o godz. 17:00 zamknął posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

/-/ Damian Skwierzyński 

 

 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska 


